
SUNDSSTRANDS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

 

Sundsstrands samfällighetsförening  

Protokoll styrelsemöte 

Tid: 23-05-04 kl. 18:00-19:30.  

Plats: Hemma hos Sofia, Östra Sundskogsvägen 75. 

Ordinarie ledamöter:  

Sara Ejnell Svensson (ejnell.svensson@gmail.com)  

Per Böe (per.boe@telia.com)  

Henrik Balkander (henrikbalkander@gmail.com)  

Jan-Ove Lundqvist (janove_l@icloud.com)  

Michael Dahlström (michael.dahlstrom@icloud.com) 

Suppleanter:  

Glenn Josefsson (glenn.josefsson@gibon.se)  

Sofia Ferm (sofia.ferm@munkedal.se)  

Dagordning 

1. Ordförande öppnar sammanträdet. 

2. Val av justeringsman 

Styrelsen väljer Per Böe till justeringsman.  

3. Godkännande av föregående mötesprotokoll.  

Protokollet godkänns utan anmärkning.  

4. Fastställande av dagordning. 
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Styrelsen godkänner dagordningen. 

5. Ekonomi. 

Saldot på kontot är 629 397,53 den 4/5. 

Kontrollera förutsättningarna för att sätta en del av summan på ett räntekonto hos 

Handelsbanken. Per redovisar det vid nästa möte. Styrelsen godkänner redogörelsen. 

6. Utvärdering städdagen: 

Det var en stor uppslutning, fler än tidigare år, och vi fick mycket gjort. Det gick åt ca 

220 korvar vid grillstunden. (Notera laktos, gluten och rostad lök till nästa år). 

a. Tall som halvligger nere vid stranden. Styrelsen beslutar om att inspektera 

tallen.   

b. Önskan om bebis-gunga till lekplatsen mellan Rödjordvägen och Moränvägen. 

Styrelsen beslutar att köpa bebisgunga till föreslagen lekplats.  

c. Mer grus till stigen mellan Björnemysvägen och lekplatsen för att komplettera 

i en kurva/sänka. Styrelsen beslutar att köpa in grus till nästa städdag.  

7. Brygg-gruppen.  

Inget nytt att föra till protokollet.  

8. Uddevalla energi. 

Det finns 4 stolpar som behöver bytas. Planeras åtgärdas innan hösten. Styrelsen ska 

ta kontakt med Uddevalla energi för att få nytt namn på ansvarig för Sundsstrand. 

9. Grusytan mellan väg och cykelbana. 

Vi arbetar vidare med frågan men har inget konkret att tillföra protokollet.  

10. Belysning på lekplatserna?  

Styrelsen har mottagit en “Anmälan om olovlig byggnation: bristfällig belysning på lekplats.” 

och vi inväntar svar i tillsynsärendet från kommunen. 

Vi har fått till oss att tillsynen kommer genomföras först om några år. 

11. Västvatten. Prylar vid “Röda pumphuset”. 



Vi har flyttat bort vårt material och Uddevalla energi har kvar en hög grus bredvid 

pumphuset.  

12. Postnord - Önskar få lådsamlingar. 

a. Styrelsens ställning i frågan har inte ändrats i grunden. Tidigare beslut om att 

brevlådorna skall kunna ligga på respektive tomt ligger kvar.  

b. Kommer ni som boende på respektive gata överens med varandra om 

gemensam lådplacering är det OK med styrelsen så länge styrelsen får 

möjlighet att godkänna placeringen.  

13. Förorenad bäck 11/4? 

a. Kontakt togs med räddningstjänsten som var här och kontrollerade. 

b. Kontakt togs med GBJ som pausade arbetet för att kontrollera om reglerna 

hållits. 

c. Styrelsen anser att frågan är utagerad.   

14. Övrigt.  

a. Per flaggar för att vi eventuellt behöver byta faktureringsleverantör inför 2024. 

b. Vi kompletterar med stora stenar bredvid det tillfälliga farthindret på Östra 

Sundsskogsvägen.  

15. Nästa styrelsemöte. 

Styrelsen beslutar att nästa möte är 23-09-14, hemma hos Sara. 

 

Sara Ejnell Svensson Ordförande____________________ 

 Per Böe Justeringsman  ___________________ 

Henrik Balkander Sekreterare  ____________________ 

 


